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خبـر

شیللر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز در سیصد 
و هفتاد و ششمین نشست ستاد مدیریت کرونا در دانشگاه، آمار بالای 
شناسایی موارد مثبت کرونا و بستری در بیمارستان های استان را طی ۲۴ 

ساعت گذشته نگران کننده خواند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی درمانی شیراز، مهرزاد لطفی گفت: مراجعه زیاد بیماران 
و موارد مشکوک کرونا به مراکز ۱۶ ساعته نشان می دهد که در هفته 

آینده با آمار بالای مراجعه به بیمارستان ها مواجه هستیم.
جدید  بستری  و  ورودی   ۵۱۰ گذشته  ساعت   ۲۴ در  اینکه  بیان  با  او 
بازه  این  در  کرد:  اضافه  است  شده  ثبت  فارس  بیمارستان های  در 
بوده  مثبت  استان  در  کرونا  تشخیصی  تست های  درصد   ۵۱ زمانی 
محسوب  جامعه  سلامت  برای  جدی  تهدیدی  و  بالا  آماری  که   است 

می شود.

رئیس دانشگاه همچنین با اشاره به افزایش آمار ورودی بیمارستان های 
این  دلتا،  به  موسوم  کرونا  پنجم  موج  شیوع  به  توجه  با  گفت:  استان 
از  استفاده  شامل  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  اهمیت  لزوم  موضوع 
ماسک، رعایت فاصله فیزیکی، شست و شوی مرتب دست ها و به ویژه 
سفرهای  و  خانوادگی  های  دورهمی  و  تجمعات  در  حضور  از  پرهیز 

غیرضروری را بیشتر می کند.
در  کرونا  بیماران  به  تخت   ۱۰۰ اختصاص  از  دانشگاه  رئیس  تقدیر 

بیمارستان مسلمین
با  مسلمین  بیمارستان  مجموعه  تلاش  و  همکاری  از  تقدیر  ضمن  او 
 ،۱۹ کووید  بیماری  با  مقابله  راستای  در  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه 

اختصاص ۱۰۰ تخت بیمارستانی به بیماران کرونا را در شرایط کنونی 
بسیار مهم و مفید دانست.

همکاری ها  و  جهادی  روحیه  این  کرد  امیدواری  ابراز  دانشگاه  رئیس 
همچنان ادامه داشته باشد تا هر چه زودتر شاهد ریشه کنی بیماری کووید 

۱۹ باشیم.
بحران کرونا یک  این نشست گفت:  نیز در  بیمارستان مسلمین  رئیس 
بحران ملی است که هم سلامت و هم امنیت جامعه را با خطر مواجه کرده 
است، به همین دلیل بیمارستان مسلمین به عنوان یکی از زیرمجموعه های 
نیروی دریایی سپاه پاسداران با تمام توانمندی در خدمت مردم و نظام 
سلامت است؛ چرا که موفقیت در مهار و ریشه کنی کرونا نشان دهنده 

موفقیت تمامی مجموعه نظام سلامت کشور است.
خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  افزود:  منصوری راد  محمدرضا  دکتر 
بهداشتی درمانی شیراز، مدیریت موفق بیماری کووید ۱۹ را در کشور به 
نمایش گذاشته است و امیدواریم با کمک و همکاری همه جانبه بتوانیم 

این بحران را پشت سر بگذاریم.
در  دانشگاه  مختلف  حوزه های  در  شده  انجام  اقدامات  گزارش  ارائه 
زمینه مقابله با کرونا از سوی معاونان و مدیران ارشد دانشگاه، گزارش 
تحلیلی روزانه تست های انجام شده و موارد مثبت کرونا، ارائه گزارش 
واکسیناسیون کرونا در شیراز و شهرستان ها و بررسی مصوبات روزهای 
است که در سیصد  مواردی  از  مدیریت کرونا  دانشگاهی  ستاد  گذشته 
پزشکی  علوم  دانشگاه  مدیریت کرونا  ستاد  نشست  هفتاد و ششمین  و 
و خدمات بهداشتی درمانی شیراز از سوی اعضای این ستاد، ارزیابی و 

تصمیم گیری شد.

مثبت شدن ۵۱ درصد از تست های تشخیصی کرونا طی ۲۴ ساعت گذشته در فارس

افتتاح  اخیر  ماه های  به همت شهرداری شیراز در  شهردار شیراز گفت: 
بسیاری از پروژه ها رقم خورده است همچون باغ بانوان، پیاده راه سلامت 
احمد بن موسی )ع( و... که این ها پروژه هایی است که مردم شهر شیراز 
بتوانند استفاده کنند و با وجود شرایط سخت اقتصادی این پروژه ها انجام 

شد.
 با حضور شهردار شیراز، اعضای شورای اسلامی شهر شیراز تعدادی از 
قرار  بهره برداری  مورد  منطقه یک و چهار شیراز  پروژه های شهرداری 

گرفت. 
 سرویس خبری /خدیجه غضنفری: حیدر اسکندر پور در مراسم افتتاحیه 
به  فضایی  در  نارنجستان   بوستان  اینکه  بیان  با  چهار  منطقه  پروژه های 
مساحت یک هکتار افتتاح شده است، گفت: مبلمان و المان این پروژه به 
صورت سنتی بوده که سعی شده با وجود رنگ های متنوع و مبلمان زیبا 

جلوه عالی به این مجموعه دهد.
شهردار شیراز افزود: از جمله فضاسازی ۱۲ هزار مترمربعی در کنار باغ 
را خواهیم  افتتاح خواهد شد  به زودی  پیشرفت که  با ۹۸ درصد  جنت 

داشت.
با  مترمربع  هزار   ۲۲ مساحت  به  بوستانی  امیرکبیر  بولوار  در  همچنین 
طراحی مدرن، در بولوار مهندسین نیز بوستانی با ۲۵ هزار مترمربع برای 
دوچرخه سواری و پیاده روی در حال آماده سازی است و این پروژه هایی 

است که در منطقه چهار در حال اجراست.
اسکندر پور ادامه داد: برای سال آینده یک بوستان ۳ هکتاری در خیابان 
نبی اکرم )ص( در حال آماده سازی داریم و باید گفته شود هیچ زمان 

فعالیت شهرداری پایان ندارد و توقف ناپذیر است.
و  پروژه ها  انجام  حال  در  مدام  شهرداری  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار 
فعالیت های فرهنگی است، تصریح کرد:  خوشحالیم که از بدنه شهرداری 
افرادی پیشرفت کردند و توانستند به عنوان شهرداران منطقه های مختلف 
را  خود  کار  نحو  بهترین  به  و  شوند  منصوب  چهار  منطقه  به خصوص 

انجام دهند.   
محیطی  داشتن  همین،  یعنی  انسان محور  شهر  گفت:  شیراز،  شهردار 
مناسب برای رفع خستگی و داشتن آرامش بعد از یک روز کاری برای 

خانواده های شیرازی و این از مهم ترین اهداف ما بوده است.
همچنین در این مراسم نواب قائدی عضو شورای شهر شیراز تصریح کرد: 
شورای  از  که  ناتمام  پروژه های  سری  یک  پنجم  شورای  ابتدای  در  ما 
پایان  به  اهداف خود بدون هیچ گونه موضعی  با رویکرد  چهارم داشتیم 

برسانیم.
او گفت: امروزه پروژه هایی که افتتاح می شود بدون نقص، به طور کامل 
است که شاهد خواهید بود پروژه هایی را که در چندین ماه آینده افتتاح 

خواهد می شوند برای رفاه حال شهروندان شیرازی خواهد بود.
شهرداری  همت  به  اخیر  ماه های  در  اقتصادی  سخت  شرایط  وجود  با 

شیراز افتتاح بسیاری از پروژه ها رقم خورد
افتتاح  اخیر  ماه های  در  شیراز  شهرداری  همت  به  گفت:  اسکندرپور  
بسیاری از پروژه ها رقم خورده است همچون باغ بانوان، پیاده راه سلامت 
احمد بن موسی )ع( و... که این ها پروژه هایی است که مردم شهر شیراز 
بتوانند استفاده کنند و با وجود شرایط سخت اقتصادی این پروژه ها انجام 

شد.
شهردار شیراز با اشاره به افتتاح پیاده راه فاخته یک و دو گفت: بسیار 
مسرت بخش است که در شهرک های اطراف کارخانه سیمان فرصت های 

پیاده روی و دوچرخه سواری برای شهروندان به وجود آمده است.
وی افزود: تعریف ما از شهر انسان محور، حضور خانواده ها در فضاهای 
نوع  به  توجه  با  که  است  دوچرخه سواری  و  پیاده روی  برای  عمومی 
مشکلات امروزی احداث چنین فضاهایی در گوشه گوشه شهر ضروری 

است.
سطح  در  تقاطعات  احداث  و  تملک  هزینه  به  اشاره  با  اسکندرپور 
از  نمونه   ۵۰ حداقل  می توانیم  تقاطع  یک  احداث  هزینه  با  گفت:  شهر 

پروژه هایی مانند پیاده راه فاخته را اجرا کرد.
وی افزود: البته به هیچ عنوان مخالف احداث تقاطع نیستم بلکه ارجحیت 
برای  فرصت هایی  چنین  ایجاد  مالی  مسائل  و  مشکلات  به  توجه  با  ما 

شهروندان است.
شهری  فضاهای  بزرگ مقیاس،  بتُنی  پروژه های  جای  به  پنجم  شورای 

انسان محور و نشاط و شادابی شهروندان را مدنظر قرار داد

رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر شیراز با تأکید 
بر اینکه در دوره پنجم علی رغم اتفاقات و بحران های متعدد، رویدادهای 
پنجم  شورای  گفت:  نیز  است،   خورده  رقم  شهری  حوزه  در  بزرگی 
ارزش  با  را  مقیاس  بزرگ   بتونی  پروژه های  فقط  بسیاری که  برخلاف 
می دانند، نشاط و شادابی شهروندان و بهره مندی آنان از فضاهای شهری 

را با توسعه عدالت محور مدنظر قرار داد.
چهار  و  یک  منطقه  شهرداری  پروژه های  افتتاح  آیین  در  قائدی  نواب 
پروژه های  برخی  با  کار  بدو  در  پنجم  شورای  اینکه  به  اشاره  با  شیراز 
نیمه کاره بازمانده از دوران شورای چهارم روبه رو شد، گفت: این طرح ها، 
توسط مدیریت شهرداری و شورای چهارم انجام شده بود و از آنجا که 
سرمایه های این شهر بودند، مکلف بودیم که آنها را به دور از هرگونه 
تفکر سیاسی و بی آنکه در نظر داشته باشیم که پروژه را چه کسی کلنگ 

زده است، به اتمام رساندیم.
و  فرهنگ مداری  رویکرد  با  که  پروژه هایی  دیگر،  بیان  به  افزود:  وی 

انسان محوری ارائه کردیم درواقع از سال ۱۳۹۸ آغاز شد.
رئیس کمیسیون عمران و حمل  و نقل شورای اسلامی شهر شیراز با بیان 
اینکه این شورا تنها پروژه های کامل و تمام شده را در پایان دوره خود 
با رویکرد روزهای  تأکید کرد: شورای شهر  بهره برداری می رساند،  به 

آغازین کار، فقط پروژه هایی را افتتاح می کند که به صورت کامل، تمام 
شده باشد و چنانچه قصد داشت پروژه ها را به صورت نیمه کاره و با ۸۰ 
یا ۹۰ درصد پیشرفت را نیز با نام خود به بهره برداری رساند، بسیار بیش 

از اینها می بود.
که  بود  خواهیم  آن  شاهد  آینده  ماه   ۶ تا  دستکم  کرد:  اظهار  قائدی 
شود؛  افتتاح  ششم  دوره  شهرداری  و  شورا  توسط  بسیاری  پروژه های 
این طرح ها متعلق به شهروندان، برای شهروندان و با دستان زحمتکش 
کارکنان خدوم شهرداری رقم خورده است و مهم نیست که چه کسی 

آنها را افتتاح می کند. 
بزرگراه  رودکی،  شهید  تقاطع  همچون  بزرگی  طرح های  افتتاح  وی 
مهندسین، تقاطع استاد بهمن بیگی و ایستگاه های مترو را توسط مقامات 
شهری  مدیریت  مباهات  مایه  گذشته  سال های  در  دولتی  عالی رتبه 

شهرداری شیراز و شورای پنجم دانست. 
با نهایت خوشوقتی اعلام  بیان داشت:  عضو شورای اسلامی شهر شیراز 
می کنم که امروز با حضور اصحاب رسانه و یاوران شورای مناطق ۴ و ۹ 
سوار بر خط ۲ مترو شیراز، از ایستگاه قهرمانان به ایستگاه عادل آباد نقل 
مکان کردیم و این مهم نشان دهنده آن است که در زمینه توسعه خطوط 

مترو رکورد بر جای گذاشتیم.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز بهره برداری از پروژه پیاده راه سلامت 
احمد بن موسی )ع( را لذت بخش ترین رویداد در دوران کاری خود نام 
و  عدالت محوری  با رویکرد  پروژه  این  آنجا که  از  داد:  توضیح  و  برد 
بهره مندی شهروندان ساکن مناطق کمتر برخوردار از امکانات رفاهی و 

فضای تعاملی صورت گرفته بود، بسیار ارزشمند بوده است. 
 شهردار منطقه ۴ شیراز هم در مراسم افتتاح پارک بلوار سفیر جنوبی نیز 
گفت: فضای حاضر به مساحت یک هکتار پیش از این تنها به صورت 
جنگل کاری از درختان نارنج بود  که مشکلات بهداشتی وامنیتی برای 
مردم  به وجود آورده بود که همکاران منطقه با تلفیقی از سنت و مدرنیته 

این پروژه را طراحی کردند.
رستم زاده افزود: در این راستا در ۴ هزار متر از این پروژه  فضاسازی 
شهری صورت گرفت و مابقی آن به صورت فضای سبز وسعی کردیم با 

آوردن رنگ این محل را زنده کنیم.
وی با اشاره به اجرای چند پروژه در سطح منطقه گفت: یکی از پروژه های 
ما اجرای ۱۲ هزار مترمربع فضای شهری در کنار باغ جنت است جایی 
که قبل از این در قسمت دیگر آن یک ونیم هکتار فضای شهری را اجرا 
کرده بودیم این پروژه ۹۸ درصد دیگر پیشرفت دارد و با اجرای مبلمان 
آماده افتتاح است. شهردار منطقه ۴ شیراز گفت: همچنین هم اکنون در 
بلوار امیرکبیر در کنار تقاطع امام حسن نیز یک پارک ۲۲ هزار متری 
افتتاح می شود و در کنار آن  ماه دیگر  داریم  که دو  در حال ساخت 
یک فضای شهری مناسب به مساحت ۲۵ هزار متر شامل فضای سبز و 
مسیر پیاده روی و دوچرخه سواری هم در سه فاز در بلوار مهندسین  در 
حال ساخت داریم که فاز یک آن  ۶۵ درصد و فاز دوم آن ۳۰ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد.
شهردار منطقه یک شیراز هم در این مراسم گفت: با توجه به اینکه منطقه 
براینکه  دارد و علاوه  بافت مرکزی شهر است شرایط خاصی  یک در 
زمینی برای اجرای پروژه های شهری نیست  قیمت زیاد زمین هم باعث 

مشکلات و محدودیت هایی شده است.
افزود: همین محدودیت ها  باعث شده که ما برای  نامورچی   غلامرضا 
اجرای پروژه ها به کف خیابان بیاییم، فعالیت های عمرانی منطقه در  سه 
محور تعریف شده است محور اول آسفالت بود که سال قبل سه میلیون 
مترمربع آسفالت در منطقه انجام شد که ۲۵۰ هزار مترمربع آن مربوط به 

گذرهای اصلی بود، گذرهایی که بیش از یک دهه از آنها گذشته بود.
ما  خوب  به جرات می گویم وضع خیابان های اصلی  امروز  افزود:  وی 
شب  در  فقط  و  داشتیم  محدودیت  آسفالت  اجرای  در  ما  البته  است 

می توانستیم کار کنیم.
وی ادامه داد: محور دوم حوزه عمرانی بحث آبهای سطحی است که چون 
دفن می شوند دیده نمی شوند و در دو نقطه یکی در قصردشت ویکی در 
ابتدای خیابان خاک شناسی که همواره آب گرفتگی داشتیم اقداماتی شد 
ازجمله بیش از ۲۵۰۰ متر لوله گذاری در دو نقطه شد و برای هر کدام از 
پروژه ها بیش از پنج میلیارد تومان هزینه شد اما چون دفن شد دیده نشد.
 نامورچی ادامه داد: محور سوم پروژه های عمرانی بود که  ۶ پروژه در 
با ۱۷  پیاده رو عفیف آباد  به   از آن جمله می توان  اجرا شده که  منطقه 
میلیارد تومان اعتبار، پیاده راه خیابان وکلا از قدوسی تا قصردشت با ۳ 
ونیم میلیارد تومان، فضای شهری ابتدا نیایش که تنها ۸۰۰ میلیون هزینه 
مصالح آن را پرداختیم و فضای شهری خیابان خبرنگار با  سه ونیم میلیارد 

تومان اعتبار اشاره کرد.
با  دانشجو  بلوار  نما  منطقه یک شیراز  گفت: درخصوص آب  شهردار 
بلوار و فرسودگی آن  این  از عمر آن رفوژ  به گذشت سی سال  توجه 
همیشه مشکل داشتیم و با هزینه زیاد تنها یک هفته اول سال روشن بود 
نو بسازیم و  از  امکانات  با آخرین  این پروژه را  تا  باعث شد  و همین 

مشکلات زیادی داشتیم.
آرام سازی  راستای  در  ارم  بلوار  سنگ فرش  درخصوص  افزود:  وی    
هزار   ۲۵ و  کنیم  آسفالت  جایگزین  را  سنگ فرش  شد  قرار  ترافیک 
به  زودتر  ماه  دو  پروژه  این  امروز  و  کردیم  سنگ فرش  مترمربع 

بهره برداری رسید.
وی تصریح کرد: مبلغ قرار داد این پروژه  ۱۸ میلیارد است که با تعدیل 
۲۵ میلیارد تومان انجام شد و البته نمی توان سنگ گرانیت را  با آسفالت 
مقایسه کرد این پروژه در واقع  سرمایه گذاری بود چرا که آسفالت در 
بهترین حالت  ۸ سال دوام دارد و بعد نیاز به اجرای روکش است و بعد از 
چند بار لایه گذاری باید کلًا برداشته و از نو اجرا شود اما سنگ گرانیت 

۱۰۰ تا ۱۵۰ سال عمر دارد.

نامورچی افزود: اما برای پروژه ای که در آینده افتخار شهر است شورا و 
شهرداری بارها بازخواست شدیم و در کنار آن سبز راه چمران با دوونیم 
کیلومتر طول با فضایی مناسب با  ۴۰ درصد پیشرفت در آینده افتتاح 

می شود و یک پروژه منحصربه فرد است.
بر اساس این گزاش  پروژه های منطقه چهار شیراز که مورد بهره برداری 
قرار گرفت شامل پیاده راه فاخته یک و دو به مساحت ده هزار مترمربع 
شامل مسیر دوچرخه سواری و پیاده روی، فضای سبز، روشنایی و مبلمان 
راه  پیاده  ایجاد  و  سبز  فضای  سرانه  ارتقای  هدف  با  که  است  شهری 

سلامت جهت نشاط و سلامتی شهروندان ساخته شده است.
ابتدای بولوار سفیر  نیز واقع در بولوار رحمت  نارنجستان  فضای شهری 
المان  مترمربع شامل محوطه سازی و یکسان سازی،  ده هزار  به مساحت 
شهری، فضای سبز، روشنایی، مبلمان شهری، سرویس بهداشتی است با 
احیای یک فضای مرده و مهجور شهری، این مجموعه زمینه ساز افزایش 
ارتقای تعاملات  ایجاد شرایط مطلوب برای پیاده روی،  سرانه ورزشی و 
احداث سنگ فرش  منطقه یک شیراز  شهری است.پروژه های شهرداری 
نورپردازی و احداث  با  مترمربع،  با مساحت 28000  ارم  خیابان قدیمی 
رینگ  تکمیل  ترافیکی،  آرام سازی  هدف  با  دوچرخه سواری  مسیر 

گردشگری شهر، تقویت زندگی پیاده در شهر ایجاد شد.
آبنمای بولوار دانشجو با طول 300 متر و نورپردازی زیبا زمینه ساز احیای 
یکی از نمادهای هویتی سطح منطقه یک بوده است. فضای شهری خیابان 
تقویت  و  فاخر  نورپردازی  با  مترمربع   3500 مساحت  با  نیز  خبرنگار 

فضای سبز شهری با احیای یک فضای مرده شهری همراه بوده است تا 
باعث ارتقای سرانه مسیر پیاده روی و افزایش تعاملات شهری ساکنین 

اطراف آن شود.
لوله گذاری بولوار آزادی به طول 520 متر برای جمع آوری و دفع آب های 
سطحی چند خیابان اطراف انجام گردیده است. پیاده روسازی عفیف آباد 
در ضلع شرق و غرب خیابان، سنگ فرش پیاده رو بولوار نیایش، احداث 
از  نیز  خیابان قصردشت  لوله گذاری کوچه 94  و  پیاده رو خیابان وکلا 

دیگر پروژه های منطقه یک  بود که مورد به ه برداری قرار گرفت. 
حیدر اسکندر پور شهردار شیراز در آیین بهره برداری از پیاده راه خیابان 
می بینیم  می شود  مطرح  که  مباحث  در  تناقضی  یک  گاهی  گفت:  ارم 
که  زمانی  اما  می بینم  بین المللی  تراز  در  شهری  در  را  شیراز  جایی  در 
به یک  شیراز  به  را  ذهنیت  تعریف کنیم  و رویکرد  پروژه  می خواهیم 

شهر کوچک مبدل می کنیم موضوعی که تناقض و پارادوکس است .
باغی است که ثبت جهانی است  تنها  ارم  باغ  اینکه  بیان  با  اسکندرپور 
خاطرنشان کرد: باید متناسب با این ظرفیت با آن برخورد کنیم و خیابان 
ارم تعریف شود آن هم در خیابانی که توریستی های  باغ  برای  متناسب 

زیادی از این خیابان و باغ به عنوان نشان ایران یاد می کنند. 
سنگفرش  دنیا  تمام  در  گردشگری  مراکز  خیابان های  اینکه  بیان  با  او 
هستند عنوان کرد: مناسب سازی فضاهای گردشگری یک اصل است و 
در دوتا سه مرکز گردشگری دنیا نوع سنگ فرش طوری انتخاب می شود 

که خودرو نتواند از 20 کیلومتر بیشتر سرعت داشته باشد. 
اسکندرپور عنوان کرد: چه اتفاقی رخ داده است یک خیابان درجه یک 
شیراز را در کنار یک اثر درجه یک جهانی سنگ فرش می کنیم شاهد 

نقد فراوان هستیم .
وی با اشاره به اینکه رسانه ها بدون ابهام اطلاع رسانی کنند گفت: مهمترین 
ثروت مردم سرمایه اجتماعی است و ایمان داریم مجموعه برای استقرار و 
بقا چیزی از مهمتر از سرمایه اجتماعی ندارد چرا که این سرمایه با کنار 
هم قرار دادن مردم و مجموعه باعث بقای کشورها می شود و رسانه ها 

وظیفه حفظ این سرمایه را دارند.
ارم گفت: تمام  ارقام قرارداد سنگفروش خیابان   شهردار شیراز درباره 
ارقام در سامانه شفافیت شهرداری بارگذاری شده است و قابل مشاهده 
با تعدیل به 25 میلیارد تومان رسیده  برای مردم است که این قرار داد 
است که این افزایش قیمت به دلیل افزایش هزینه های مصالح بوده است 
قبل  سنوات  به  نسبت   99 سال  پروژه های  برابر شدن  چند  به  منجر  که 

شده است. 
سنگفرش  اصل  با  تنها  منتقدان  از  برخی  اینکه  به  اشاره  با  اسکندرپور 
به نوع اجرا، پیمانکار و مبلغ قرار  اما  این خیابان مشکل داشتند  کردن 
شهر  در  پیاده رویی  اصل  با  منتقدان  از  خی  بر  گفت:  کردن  انتقاد  داد 

انتقاد دارند . 
اسکندرپور خطاب به منتقدان فضاهای شهری گفت: اگر با شخص من 
مشکل دارید اصل پروژه ها را زیر سؤال نبرید و اگر پروژه نیازمند به 
پیوست فرهنگی نیاز دارد حاضر به اجرای آن هستیم از سوی دیگر تمام 
پروژه ها دارای نقص هستند که در طول پروژه به روش اجرا اصلاحاتی 

انجام می دهند. 
 شهردار شیراز با اشاره به پیاده راه احمد بن موسی )ع( به طول 2 کیلومتر 
گفت: احداث این فضاهای شهری و ایمن در کنار منازل مسکونی برای 

ارتقا نشاط اجتماعی جز وظایف شهرداری است. 
وی با بیان اینکه انتخاب این رویکرد مبتنی بر نظریه های جدید شهرسازی 
باز  شبه  یک  ترافیک  شورای  تصمیم  با  ارم  خیابان  کرد:  عنوان  است 
می شود در حالی که قرار بود که بخش اعظم این خیابان سنگفرش شده 
پیاده راه و مسیر برای پیاده رویی مردم باشد و بخش دیگر برای تردد 
خودرو باشد اما یک شبه دو لاین خیابان برای تردد خودرو بازگشایی 

می شود!
 اسکندرپور خطاب به اعضای شورای ششم گفت: مدیریت شهری فعلی 
زیرساخت ها را فراهم کرده است و مدیریت آینده پروژه ها را تکمیل و 

به مردم هدیه بدهند. 
 

به باور شهردار شیراز این شهر یک شهر فرهنگی و دارای میراث مذهبی 
و تاریخی و فرهنگی است پس نباید بداخلاقی کنیم گفت: اعداد اعلام 
بود و برخی  ارم خلاف واقع  نقل مصالح در خیابان  برای حمل و  شده 

تهمت به همکاران ما زدند. 

به همت شهرداری شیراز؛ 

با وجود شرایط سخت اقتصادی در ماه های اخیر افتتاح بسیاری از پروژه ها رقم خورد
افتتاح پروژه های شهرداری منطقه یک و چهار شیراز


